
Sessió 17/10/2022
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 17 D’OCTUBRE DE 2022.

Hi assistissen les entitats i senyors/es següents:

Club Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Centre 
Excursionista Contestà: Esteban Faus, Club Espeleologia i Escala Cocentaina: Maria Jose Guillem Garcia, Club 
Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles, Club Esportiu TKD ITF 
PO EUN Cocentaina: Juan Jose Garcia Garcia, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Santiago Aparici Marti, 
Club Ye Faky Futbol Sala: Xavier Albero Molto, Club Deportivo Contestano: Laura Blanes Peris, Penya 
Madridista El Comtat: David Garcia Lloret, Club Tennis Cocentaina: Adrian Sanz Llopis, G.P.M. Popular: 
Raimundo Montava Allouzi.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina,  a les  dènou trenta-cinc  hores,  del  dia  desset  d’octubre de 2022, es reuneixen a la  sala 
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de 
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Octavio.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.   
    
2.  Subvenció local a entitats esportives de Cocentaina.  Elevar Proposta de Resolució a la Junta de  
Govern Local.

Octavio.- comenta que una vegada finalitzat els terminis i estudiats tots els expedients, han sigut 13 les entitats  
esportives que tindran ajuda, sent les entitats i els imports els següents, d’un total a repartir de 33.000€:

Joan Company.- comenta que finalment el termini per presentar documentació va estar del 15 al 30 d’agost, el 
pitjor període possible per a tots, i es va demanar i repetir que s’intentara no posar en aquest període.

3. Gala de Cocentaina 2023. Propostes i bases.
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Octavio.-  ens  heu  enviat  per  correu  electrònic  dins  del  període  que  varem  indicar,  els  vostres  possibles 
guardonats per a la Gala, però les bases de regulació d’aquesta Gala està encara per tancar i definir del tot. Pel  
que esperem a que ens faciliten les bases de com serà aquesta Gala, i una vegada estiguen clares les bases les  
enviarem a tots els membres del consell d’esports per a poder tornar a proposar. Els que ja estan proposats per 
suposat que els tindrem en compte. Farem una assemblea extraordinària i tractarem aquest tema de la Gala on  
traurem els nostres propostes del consell d’esports per a la Gala de gener. 

4. Despatx extraordinari.

Octavio.- sols comentar que les obres dels vestidors de la piscina estan ja finalitzades, ara tenim que posar en 
funcionament els vestidors vestint-los amb mobiliaris i condicionant tot el necessari per al seu ús.
Estan també finalitzant la redacció del circuit biosaludable del Pi, per a rodar amb bicicletes, patins i patinets. 
Per alta banda i des del romanent d’enguany estem comprant diferent tipus de material esportiu per a millorar  
algunes de les instal·lacions del poliesportiu.

5. Precs i preguntes.

Ximo Corbí.-  comenta de nou per la millora elèctrica a les aules de dalt  del  pavelló,  els  endolls,  la  pròpia  
instal·lació, ja fa molt de temps que ho reivindica i no hi ha cap actuació al respecte per millorar aquest aspecte.
També comenta que aquest any celebra el Club d’Escacs el seu 25 aniversari amb el seu Torneig Internacional 
d’Escacs Fira de Tots Sants, una celebració especial, i que per tant la Regidoria d’Esports col·labora amb uns  
550€ en concepte de Trofeus i de difusió per ràdio i premsa. Comenta que els darrers últims anys 2019-2020-
2021 s’ha contribuït amb 0€ per part de la regidoria d’esports i de l’ajuntament, quan abans sí que hi havia 
dotació per a aquests tipus d’esdeveniments. Demana que si es poguera aportar més diners per poder dur a 
terme aquest tipus de competicions amb més recursos i no quedar-se així curts per poder realitzar aquesta  
celebració dels 25 anys de l’entitat.
I a més, que si aquesta ajuda serà puntual per a aquest any pel 25 aniversari, o si podran comptar amb ella per  
a futures edicions.
Per últim, que per a eixir en la publicitat de Fira, com el cas de la Pilota Valenciana, que hi ha que fer per saber-
ho i fer-ho en pròximes edicions de Fira.

Octavio.-  contesta  que  el  tema  de  la  instal·lació  de  la  llum,  ho  hem  estat  mirant  amb  el  departament  
corresponent i amb els electricistes, anem darrere d’ells i hi ha que definir que és el que es necessita fer per a 
millorar aquest aspecte de les aules del pavelló i del propi pavelló. Els tornarem a cridar i ho reprenem.
Respecte  al  25  aniversari,  es  tracta  de  col·laborar  i  donar  suport  a  les  entitats  que  realitzeu  activitats 
extraordinàries i més marcades per celebracions com puga ser un 25 aniversari de l’entitat. Des de la regidoria 
d’esports hem pogut fer front a les factures que hem pogut fer front, en aquest cas, com has comentat, les de  
trofeus i la difusió de premsa i ràdio. Però tenim que fer front de les factures que puguen ser subvencionables,  
no ens val qualsevol factura ni qualsevol tipus de factura.
Per a futures edicions anirem parlant acorde a les necessitats, el pressupost global i les activitats de tots els que  
proposen esdeveniment en 2023.
Per a tema de Fira millor posar-se en contacte amb el departament de Fira, però amb prou de temps abans a la  
celebració de Fira.

Adrian Sanz.- comenta que els tensor laterals dels postes de les xarxes de les pistes de tennis estan per a 
revisar  i  evitar  que  puguen  haver  accidents  amb els  menuts  sobre  tot,  per  els  salients  que  queden  a  la 
finalització del tensors.

Ivan.- contesta que es pren not i demà sense falta revisem les tres pistes per donar solució.

Esteban Faus.- pregunta per el calendari de 2023, si ja sabem la data de 13 hores i 24 hores esportives.

Octavio.- contesta que encara no tenim les dates que no hem quadrat encara els caps de setmanes i no hem 
parlat amb Alcoi i Muro, com fem tots els anys per quadrar amb tots. 
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Santi Aparisi.- pren la paraula per a informar de que el diumenge 6 de novembre, tindrà lloc el Trail Fira Tots  
Sants que organitza el Club SocaRun, després dels anys de pandèmia que no s’ha celebrat aquesta prova, torna 
i ens alegra informar de la noticia, tindrem el suport d’alguns dels clubs del consell d’esports i volem donar les  
gràcies a tots els que ens ajudeu en aquest esdeveniment tant important per a nosaltres. 

 
 
I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:10 hores, dels quals, com a secretari, que ho 
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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